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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

ΠΡΟΣ : τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη  

 
 

 
Ο Υπουργός Μεταναστευτικής Πολιτικής κ. Ν. Μηταράκης δήλωσε, ότι, ως 

προκύπτει εκ των στοιχείων των υπηρεσιών του, περί τους 32.000 αλλοδαπών, που 

έχουν λάβει απορριπτική απάντηση στο αίτημα ασύλου που έχουν καταθέσει, 

παραμένουν αγνώστου διαμονής. Στα πλαίσια των μέτρων ηυξημένης αστυνομεύσεως 

των αστικών κέντρων, που ορθότατα εφαρμόζετε, καθημερινώς πολλοί εξ αυτών 

συλλαμβάνονται και προσάγονται.  

Το άρθρο 50 του 4386/2020 προβλέπει, ότι τα άτομα αυτά «τίθενται υπό 

κράτηση για την προετοιμασία της επιστροφής και τη διεκπεραίωση της διαδικασίας 

απομάκρυνσης», μεταφέρονται δηλαδή αμέσως και άνευ άλλων ενδιαμέσων 

διαδικασιών σε κλειστά προαναχωρησιακά κέντρα.  

Τούτο όμως κατά κανόνα δεν συμβαίνει. Αντ´ αυτού οι υπεύθυνοι Αστυνομικοί 

Διευθυντές εφαρμόζουν την ευνοϊκή διάταξη των παρ. 1 και 2 του αρθ. 22 του Ν. 

3709/2011 περί χορηγήσεως στους παρανόμους μετανάστες προθεσμίας οικειοθελούς 

αποχωρήσεως, έως και 1 έτους, αφήνοντας τους κατ´ ουσίαν δηλαδή ελεύθερους. 

Ως αιτιολογία αυτής της επιλογής οι αστυνομικές Αρχές αναφέρουν τις ασφυκτικές 

συνθήκες, που επικρατούν στα Τμήματα Μεταγωγών, κυρίως όμως την απόλυτο 

αδυναμία των υποδομών των κλειστών προαναχωρησιακών κέντρων, να 

ανταποκριθούν στις υφιστάμενες ανάγκες.  
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Ως εκ τούτων ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Πόσα και τι χωρητικότητας κλειστά προαναχωρησιακά κέντρα υπάρχουν στην 

χώρα 

2. Ποια η εκτίμηση των αναγκών, όπως αυτές προκύπτουν, από τα στοιχεία του 

Υπουργείου Μεταναστευτικής Πολιτικής. 

3. Ποιος ο σχεδιασμός και χρονικός προγραμματισμός δημιουργίας των 

απαραιτήτων υποδομών.  

 

 

 

 

 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

 

 

 

Δημήτριος Βαρτζόπουλος 

 




